

Township of Chapleau  
20 Pine Street W. P.O. Box 129  
Chapleau, ON P0M 1K0

(705) 864-1330  
(705) 864-1824  
[www.chapleau.ca](http://www.chapleau.ca)



**IMPORTANT NOTICE TO THE RESIDENTS OF THE  
TOWNSHIP OF CHAPLEAU**

Please be advised that the Township's low powered emergency broadcasting system, CFJW 93.7 FM is out of service.

Until further notice is provided, emergency messages will be delivered to every household in Chapleau through the use of fire department vehicle public address systems. Fire department vehicle sirens will be activated periodically as the vehicles work their way throughout the Township limits. This procedure will continue until all residents are felt to have been alerted.

**Notice is hereby given to residents within the Township of Chapleau limits, that upon hearing the continuous activation of fire department vehicle sirens, all residents are to listen for emergency messages.**

**Please post this important notice where it will be available for possible use.**

Further information on this matter may be obtained by calling the undersigned.

Allan Pellow  
CAO/AMCT  
705-864-1330  
[apellow@chapleau.ca](mailto:apellow@chapleau.ca)

March 2<sup>nd</sup>, 2017.

Note: Please visit [www.chapleau.ca](http://www.chapleau.ca) or the Civic Centre on Pine St. for more emergency management information.

**Township of Chapleau**  
20 Pine Street W. P.O. Box 129  
Chapleau, ON P0M 1K0

(705) 864-1330  
(705) 864-1824  
[www.chapleau.ca](http://www.chapleau.ca)



**UN AVIS IMPORTANT AUX RÉSIDENT-E-S**  
**DU CANTON DE CHAPLEAU**

Veillez prendre connaissance que le système de radiodiffusion à faible intensité du Canton, sous l'indicatif CFJW 93.7 de la bande FM, n'est plus en service.

Jusqu'à nouvel ordre, toute communication d'urgence en provenance de la municipalité sera diffusée par l'entremise des systèmes de diffusion publique du service des pompiers. La sonorisation des camions d'incendie sera activée régulièrement pendant que ces derniers circulent partout à travers le village. Cette procédure s'effectuera jusqu'à ce qu'il soit déterminé que tous les résidents ont été prévenus.

**Avis est donc donné qu'advenant le déclenchement de la sirène ininterrompue des camions d'incendie, il faut se préparer à recevoir une communication d'urgence**

**Veillez afficher ce communiqué là où il sera facilement repérable.**

On peut se renseigner davantage en communiquant avec le soussigné au numéro indiqué.

Allan Pellow  
Greffier/administrateur-en-chef  
705-864-1330  
[apellow@chapleau.ca](mailto:apellow@chapleau.ca)

Le 2 mars 2017.

NB: Veuillez consulter le site [www.chapleau.ca](http://www.chapleau.ca) ou passez au Centre civique situé sur la rue Pine pour plus d'information sur les mesures d'intervention en cas d'urgence.